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Zápis č. 2/2023 z jednání Komise pro dopravu RMČ Praha 10, které 
se konalo dne 22. 2. 2023 

 
Přítomní členové:  Marek Dvořák, BBA – předseda komise, Ing. Milan Maršálek – člen, 
Ing. Jarmila Bendová, Ing. Viktor Lojík, PaeDr. Martin Sekal – člen (do 17:30) 
 
Omluvení členové: Robert Zrzavecký – člen, Ladislav Chládek – člen 
 
Stálí hosté: Ing. František Daníček 
  Mikuláš Pobuda 
  Ing. Daniel Čech 
 
Jednání KOM bylo zahájeno v 17:00 hodin. 
 
Návrh programu jednání:  

1.  Zahájení jednání Komise pro dopravu 
2. Schválení programu  
3. Prezentace ROPID – Zřízení zastávky Jesenická, přesun autobusové zastávky Na 

Padesátém 

4. Prezentace společnosti Telmo – kamerové systémy v dopravě  

5. Požadavek na změnu hracího dne SK Slavia Praha 

6. Podněty veřejnosti 

7. Diskuze a různé 
8. Závěr 

1. Zahájení jednání Komise pro dopravu 
Jednání KPD zahájil a vedl od 17:00 hod. předseda Marek Dvořák, BBA. Komise se sešla 
v nadpoloviční většině a po celou dobu jednání byla usnášení schopná. 
 
2. Schválení programu  
 
Předseda komise Marek Dvořák, BBA požádal členy komise o souhlas se změnou pořadí 
programu. Komise neobdržela žádnou připomínku a souhlasila s posunutím bodu č. 5 na bod 
č. 3. 
 
Hlasováno o programu v upravené podobě:  
 

Výsledek hlasování:   

  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 5  0 0 

 
KPD schválila program jednání č. 2/2023 KPD 
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3. Požadavek na změnu hracího dne SK Slavia Praha 
 
Ing. František Daníček, na základě dlouhodobých stížností od rezidentů v okolí stadionu, 
představil komisi požadavek na změnu hracího dne ligových zápasů klubu SK Slavia Praha. 
Kvůli potížím s parkováním v blízkém okolí, které nastávají v neděli večer při střetu obyvatel, 
kteří se vrací z víkendu zpět domů, a fanoušků fotbalového zápasu, kteří přijeli autem. 
Návrhem na nový termín je sobotní odpoledne. 
 
Hlasováno o KPD/02/01/2023 
 
Hlasování – 5 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se), stanovisko schváleno 
 
V 17:30 hodin se rozloučil a opustil komisi PaeDr. Martin Sekal. 
 
4. Prezentace ROPID – Zřízení zastávky Jesenická, přesun autobusové zastávky Na 
Padesátém  
 
Zástupce společnosti ROPID představil komisi 4 témata k diskuzi. 
 
1. Téma – Linka 195  
 
Společnost ROPID, na základě podnětů veřejnosti, vytvořila návrh na prodloužení 
autobusové linky 195, a to do místa Sídliště Záběhlice. Zástupce společnosti dále vysvětluje 
varianty tohoto návrhu, informuje komisi o úbytku parkovacích míst, vysvětluje 
proveditelnost. 
 
Diskuze: Členové KPD zjišťují detaily variant. Komisi zaujal návrh o vytvoření parkoviště ze 
současného obratiště Jesenická, které by nahradilo úbytek míst, vzniklým vedením všech 
spojů linky 195 do zastávky Sídliště Záběhlice. Ing. Daniel Čech informuje komisi o velké 
problematice z hlediska silničního správního úřadu. Komise se dále nemusí vyjadřovat. 
 
 
2. Téma – Posun zastávky Na Padesátém 
 
Na zastávce Na Padesátém se vytváří každý den menší kolony způsobené přesouváním se 
autobusu do druhého pruhu v křižovatce. Řešením by bylo zastávku odsunout dále od 
světelné křižovatky. V minulosti tento návrh byl zamítnut, proto ROPID přišel se dvěma 
novými návrhy, které se také týkají zastávky v opačném směru. 
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3. Téma – Zastávka Tolstého 
 
Prezentace na téma zastávky Tolstého ukazuje, že pro obnovu autobusové linky 101 
v zastávce Tolstého by muselo dojít přerušení spoje v zastávce Kavkazská. V případě obou 
zastávek by došlo k prodloužení časového harmonogramu této linky. 
Prezentace dále ukazuje celou trasu, možné vytvoření nových zastávek na Čechově náměstí a 
Roháčových kasáren, s čímž se ale spojuje úbytek parkovacích míst.  
 
Diskuze: Ing. Daniel Čech upozorňuje na případné zahuštění Moskevské, navrhuje výjezd 
z Kodaňské na Kavkazskou, s čímž dále souhlasí celá komise. Zástupce společnosti ROPID tak 
přislíbil kontrolu parametrů průjezdu na ulici Kavkazskou, které podle něho nejsou 
dostačující.  
 
4. Téma – sloučení zastávek U Vinice 
 
Dále společnost prezentuje návrh sloučení tramvajových zastávek Vinice a Krematorium 
Strašnice, které jsou od sebe vzdálené velmi krátkou vzdáleností. Je to prozatím pouze 
studie, případě zájmu je možné pokročit dále. 
 
 
5. Prezentace společnosti Telmo – kamerové systémy v dopravě 
 
Zástupci společnosti Telmo a.s., se sídlem na Praze 15, představili komisi prezentaci ohledně 
kamerového systému v dopravě, která obsahuje názorné příklady toho, co všechno jsou dnes 
schopné kamerové systémy zachytit. 
 
Diskuze: Komise měla pochyby o legislativě těchto kamer, to však bylo vyvrácené, neboť 
tento systém dnes využívají i Městské policie. Dále rozhodnutí o umístění těchto kamer závisí 
na hlavním městě Praha, nikoliv na městské části.  
 
 
6. Podněty veřejnosti 
 
PODNĚT 1 – Výmoly v ulici Strančická 
 
Předseda komise Marek Dvořák, BBA přečetl komisi stížnost z veřejnosti ohledně výmolů 
v ulici Strančická. Ing. František Daníček sděluje komisi, že tento problém řeší s Magistrátem 
hl. města Prahy, kde se čeká na jejich reakci. V případě žádné reakce provede opravu MČ. Na 
příštím zasedání bude KPD informovat o stavu. 
 
 
PODNĚT 2 – stání na žluté v ulici Sečská 
 
Mikuláš Pobuda objasňuje podnět z veřejnosti týkající se parkování na žlutých čárách v ulici 
Sečská. V důsledku těchto přestupků, které se z pravidla stávají ve večerních hodinách, kdy 
obyvatelé blízkých baráků zaparkují na zmiňovaném místě, nemůže v ranních hodinách 
proběhnout vývoz kontejnerů. Podnět je již vyřízen. 
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PODNĚT 3 – Parkovací místa v ulici Ruská 
 
Ing. František Daníček informuje komisi o podnětu z veřejnosti na navýšení kapacity 
parkovacích míst v ulici Ruská. To však nelze, neboť je to hlavní ulice, na které není možné 
zavést kolmé parkování. 
 
 
PODNĚT 4 – Bezbariérové přechody v ulici Černokostelecká 
 
Ing. Daniel Čech otevírá téma bezbariérových přechodů na ulici Černokostelecká, navazující 
na schválené stanovisko KPD/01/05/2023 ze dne 4. 1. 2023.  
Po místním šetřením které realizoval pan Ing. Čech osobně, zjistil, že přechod u ulice 
Malínská je v ranní špičce málo frekventovaný a při bezbariérové úpravě by došlo k úbytku 8 
parkovacích míst, které jsou v této lokalitě velmi potřebné. Naopak velmi frekventovaný 
přechody jsou u zastávky Limuzská, Zborovská a Solidarita. 
Závěr - Komise pro dopravu souhlasí s odstraněním přechodu u ulice Malínská, a 
zahrnutím přechodů u tramvajových zastávek Zborovská a Solidarita, do žádosti na MHMP 
schválenou dle stanoviska KPD/01/05/2023. 
 
7. Diskuze a různé 
 
Vývoz popelnic – Ing. Milan Maršálek představil komisi žádost od svozové společnosti, která 
se obrátila na odbor životního prostředí s návrhem o posun začátku vývozu popelnic, ve 
vybraných úsecích, na pátou hodinu ranní. Důvodem jsou ranní zácpy, které vznikají při 
vývozu kolem 7 hodiny. V případě stížností na hluk se čas vrátí zpět na 6:00. 
 
Zóny placeného stání – Ing. Jarmila Bendová se na základě dotazu došlého z veřejnosti 
zeptala pana Ing. Daníčka, zda neklesl výběr pokut za přestupky spáchané v zónách 
placeného stání. Výběr pokut poklesl v důsledku výpadku při ladění systému a všech detailů, 
vzniklých při přechodu na novou společnost Iterait a.s., vysvětluje pan Ing. Daniel Čech. 
Závěr - V současné době je výpadek vyřešený a výběr pokut se vrací zpět do normálu. 
Pan Ing. Daníček rovnou pokračuje dotazem na komisi, týkající se platby za modré zóny na 
státní svátky. Navzdory tomu, že na dopravním značení není o státních svátcích ani zmínky, 
spousta občanů si myslí, že je parkování zdarma, MČ Prahy 10 však tyto dny nabízí pouze 
zlevněný tarif. Tím vznikají přestupky, na které se později většina lidí odvolává. 
 Závěr - Komisi souhlasí se samostatným bodem do příštího zasedání na toto téma.   
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8. Závěr 
 
Pan předseda Marek Dvořák, BBA ukončil 2. jednání KPD v 18:45 hod. Poděkoval všem 
přítomným a připomněl termín dalšího jednání. 
 
      
 
Markéta Dostálová       Marek Dvořák, BBA 
tajemnice KPD        předseda KPD 
 
 
 
2. 3. 2023 
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STANOVISKO KOMISE PRO DOPRAVU RADY MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 10 

02/01/2023 
ze dne 22. 2. 2023 

k bodu č. 3 – Požadavek na změnu hracího dne SK Slavia Praha  
 
 
Komise pro dopravu  
 

ŽÁDÁ 
 
SK Slavia Praha, na základě stížností mnoha obyvatel v okolí stadionu, o změnu  termínu 
odehrání víkendových ligových zápasů z nedělního večera nejlépe na soboty, z důvodu 
snížení dopravní zátěže a komplikací s parkováním v širším okolí stadionu.  
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

5 5 - - - 

 
 

Marek Dvořák, BBA – předseda komise 
 


